
Zasedání Školské rady  Základní školy, Praha 4, Školní 700 

V Praze dne 15.10.2018 

Přítomní členové rady:   Mgr. Irena Tauberová 

Mgr. Božena Kubíčková  

Ing. Jiřina Svatušková, PhD. 

Mgr. Jana Kočová 

RNDr. Pavel Fikar 

Mgr. Jan Slanina 

Host:   Mgr. Jiří Vybíral  

Program:   

1.  Hodnocení ředitele školy. 
Mgr. I. Tauberová a Mgr. J. Kočová za pedagogy seznámily  členy s aktivitami v oblasti 

prezentace školy, spolupráce s rodiči a zhodnotily i klima školy. Paní ing. Svatušková a 

Mgr. Kubíčková tlumočily názor z řad rodičů, že škola je nedostatečně propojena s 

místem působiště. Vzhledem k mnoha akcím určeným i veřejnosti a úzkou spoluprací se 

školkami i domovem důchodců tento názor neobstál. Jednalo se i o lepší prezentaci 

školy jak na webových stránkách tak případně v Tučňáku, o zviditelnění úspěchů žáků 

naší školy.  

RNDr.P. Fikar z pozice zřizovatele neměl žádné výhrady, škola na něj velmi dobře působí 

a vše dobře funguje. 

Mgr. J. Slanina také za zřizovatele se připojil s tím, že škola svoji funkci plní. Jistá 

nespokojenost mezi rodiči vznikla v souvislosti s očekávaným otevřením školního klubu. 

K této otázce se později vyjádřil pan ředitel Mgr. J. Vybíral, činnost klubu bude řešit dle 

možností. Rodiče zjistí zájem mezi žáky 2. stupně, respektive mezi jejich rodiči.   

Rada školy vzala v úvahu žádost o zveřejnění závěrů z jednání školního žákovského 

parlamentu. 

Závěrem všichni členové rady vyjádřili souhlasné stanovisko k návrhu ohodnotit práci 

pana ředitele ve všech bodech známkou 1.  

 

2.  Schválení výroční zprávy 
K výroční zprávě nebyly vzneseny žádné připomínky, zpráva je stručná, jasná a 

přehledná.  

Výroční zpráva byla jednohlasně schválena v plném rozsahu. 

 

                                                                                            Mgr. Jana Kočová, předsedkyně školské rady 


